

《单词百科:heed是什么意思?heed怎么发音?heed的解释和用法》

英语单词heed是什么意思?heed怎么读?heed怎么发音?简答网为您整理了heed的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



heed怎么读

heed的读音:[hi d]

heed的意思

- 1、vt.注意，留心;
- 2、v.嘻笑 (te-hee的过去式);

heed的相关词组

- 1、pay heed to 1. 注意;留心;2. 理会;3. 听取;
- 2、give heed to 留心;注意

3、take heed of 注意;留心

4、take heed to 注意;注意,关心

heed的近义词

1、advert n. 英口 同 “ advertisement ” ;

2、attend vi.出席;致力于,献身于;侍候,照顾;关注;

3、attention n.注意,注意力;照料,关怀;殷勤;

4、attentiveness [医]注意;

5、care v.关心,在意;愿意;照顾;(礼貌询问)要;

heed的双语例句

1、Chris would have been well advised to heed the old saying "Never bite the hand that feeds you."

克里斯本应听从那句老话——“千万不要恩将仇报”。

2、Listen to both sides and you will be enlightened, heed only one side and you will be benighted.

兼听则明,偏信则暗.

3、I cautioned him many times but he paid no heed.

我多次劝告,他都置若罔闻.

4、This is not a world likely to heed the admonitions of a serious environmentalist.

这不是一个像是能够听取一个严肃的环境保护者的恳切告戒的世界.

5、Who among you will give ear to this? Who will give heed and listen hereafter?

赛 42:23 你们中间谁肯侧耳听此、谁肯留心而听、以防将来呢.

6、Take the Adventure, heed the call now ere the irrevocable moment passes!

注意听从召唤,趁着时机还没有溜走!

7、He pays heed to the observations of the Inuit.

他留意到因纽特人的观察结果.

8、Conclusion: Nursing safety management should be paid more heed to by nursing managers.

结论: 护理管理者要重视护理工作中的安全管理,确保护理安全.

9、She didn't heed my warning.

她没理会到我的警告.

10、But what if the government takes no heed?

但如果政府不理睬该怎么办呢？

11、And yet certain comrades preferred not to heed this warning.

可是有些同志不愿意听.

12、Merc é d è s, however , paid no heed to this explanation of her lover's arrest.

美塞苔丝根本不相信她的爱人被捕的这种说法.

13、He takes no [little] heed of what others say.

他不 [很少] 留意别人的话.

14、Jarlaxle remarked to Dinin, taking no heed of the priestess.

贾拉索反问狄宁,并不理会女祭司.

15、She paid no heed to our warnings.

她不把我们的警告放在心上.

16、Take good heed therefore unto yourselves, that ye love the LORD your God.

你们要分外谨慎,爱耶和华你们的神.

17、When will Europe heed them?

欧洲什么时候才能注意到它们呢？

18、Perhaps you should heed your representation's advice. take additional time to consider your response.

也许你应该听你代理人的意见,再花点时间考虑一下你的答复.

以上是简答网为您整理的heed怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于heed的用法、heed

的释义、heed的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/heed>

